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INTERPELAOA

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkafic6w Wtoclawka zwracam siq z proibq o uwzglqdnienie w

planie remont6w na 2019r. - naprawq nawierzchni ulicy Kiliriskiego . Obecna

nawierzchnia jest w stanie krytycznym i wymaga niezwlocznej naprawy.
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